
Protokoll fra drøftingsmøte med tillitsvalgte 19.09.23 
 
Søknad om e-sport  

• Det er enighet mellom rektor og tillitsvalgte om å søke om e-sport som eget valgfag så 
snart godkjenning fra utdanningsdirektoratet foreligger.  
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